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PROTOKOLL FORBUNDSSTYRETS MØTE NR.3/2022 
TINGPERIODEN 2022-2024  

DATO:   6. oktober 2022, Teams 

Deltakende: 

Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Camilla H. Skjelstad, Leiv Helge Kaldheim, Hildegunn 

Bjerke (deltok til og med D sak 4), Hans Fredrik Nordhaug, Andrea 

Nerbøvik Persøy, Oddbjørn Kvammen, Kate Sønstebø, Ole Morten 

Vassdal, Julie Heiervang Johnsen, Janne Kongshavn Hordvik (Deltok 

til og med D sak 4)  

Forfall: Mette Kristin Alstad Østvik  

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget  

 

 

SAKLISTE 

 
GS orienterer 

 
Beslutningssaker 

Sak 18  Regnskap pr. 31. august 2022 

Sak 19  Status klubb+ prosjektet (kvalitetsklubb) 

Sak 20  Hedersmerker - kriterier 

Sak 21   Evaluering organisering og vedtekter regionale styrer og utvalg   

Sak 22   Evaluering dommerseminar  

Sak 23   Evaluering trener og lederkonferansen 2022 

Sak 24  Status markedsarbeidet v/Iver Horrem  

  

Drøftingssak 

Sak 4  Evaluering Sandvolleyball aktivitet og utbredelse samt NT og NM 

arrangementer 

   

Orienteringssak 

Sak 5  Status kommunikasjon og informasjonsplan (årshjul og kampanjer) 

Sak 6  Status kursplan 22/23 
  

Godkjenning  
Godkjenning av innkalling  

Godkjenning av agenda 
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 Innkalling og agenda godkjent 
 

GS ORIENTERER 
 

GS informerte om: 

• Strategi og prosesser – fokus i administrasjonen høsten 22 

• Tingperiodens handlingsplan 

• Kommende workshop administrasjon og FS og oppstart handlingsplan 24-28  

 

 

BESLUTNINGSSAKER  

 
Sak 18  Regnskap pr. 31. august 2022   
 

Vedtak: 

  

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapport pr. august 2022 til orientering.  

FS ber GS presentere regnskapsrapporter også pr termin, inkludert terminbudsjett, 

for regnskapsåret 2023. 

FS ber GS om å presentere saldoliste, kun inneholdende de fordringer som har 

passert 60 dager, under sin rapportering.   

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 19  Status klubb+ prosjektet (kvalitetsklubb) 
 

Vedtak: 

  

1. Forbundsstyret tar status på prosjektet til orientering. 

2. FS anmoder GS om å legge frem en tidslinje for klubb+ prosjektet i 

forbindelse med neste orientering til FS. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 20 Hedersmerker - kriterier   
 

Vedtak: 

  

1. Forbundsstyret har vurdert kriteriene for tildeling av hedersmerker og 

velger å beholde dagens versjon, revidert sist i 2020, FS sak 70/2020, med 
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en endring/presisering (vedtak 2)  

 

2. Forbundsstyret ønsker en årlig behandling da det gjelder nominasjon til 

gullmerket. Fristen for nominering gullmerke 2022 settes til 31.10. og 

dette inngår i styrets årshjul (lik frist årlig) og informeres om i 

organisasjonen.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 21 Evaluering organisering og vedtekter regionale styrer og utvalg 
 

Vedtak: 

  

1. Forbundsstyret behandler eventuell endring av vedtektene etter at 

innspillene er kommet fra regionale ledere. GS fremlegger sak for FS på 

møtet i november    

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 22 Evaluering dommerseminar   
 

Vedtak: 

  

1. Tilrettelegging for utvikling av spillet er en av NVBFs viktigste oppgaver. 

Utviklingen gjelder også dommergjerningen. 

2. FS ønsker at dommerseminaret blir en årlig aktivitet med hensikt å heve 

kvaliteten og status rundt dommergjerningen. 

  

Enstemmig vedtatt 

Sak 23 Evaluering trener og lederkonferansen 2022 

 
 

Vedtak: 

  

1. Tilrettelegging for utvikling av klubbene er en av NVBFs viktigste 

oppgaver. Utviklingen må skje både sportslig og administrativt.  

2. FS ønsker at trener og lederkonferansen blir en årlig møteplass som settes 

opp på timeplanen og forblir en konkurransefri helg. 
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3. For å stimulere den administrative utviklingen av klubben innføres 3 for 2 

prinsippet. 2 trenere påmeldt gir 1 gratis plass til 1 styreressurs fra 

klubben.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 24 Status markedsarbeidet  

 

1. Forbundsstyret tar status til orientering.  

  

Enstemmig vedtatt 

 

DRØFTINGSSAKER  

 

Sak 4  Evaluering Sandvolleyball aktivitet og utbredelse samt NT og NM 

arrangementer 
 

Styret drøftet ønsket utvikling av grenen sandvolleyball og forbundets aktivitetstilbud, 

inkludert det øverste nivået NT og NM. 

GS har notert og tar med seg alle de innspill som kom frem i drøftingen, og saken legges 

frem for FS med innstilling til vedtak på FS møtet november eller januar .  

 

ORIENTERINGSSAKER  

 

Sak 5  Status kommunikasjon og informasjonsplan (årshjul og kampanjer) 

 
Styret ble presentert status for arbeidet med kommunikasjonsstrategi samt den 

arbeidsmetodikk administrasjonen benytter i sitt informasjonsarbeid. FS vil bli presentert 

strategi da denne er ferdigstilt. FS ble også orientert om arbeidet med å lage kurs for 

klubbene knyttet til produksjon av nyhetssaker samt kurs i sosiale medier for å skape 

best mulig oppmerksomhet om volleyballsporten.    

 
 

Sak 6  Status kursplan 22/23 

 

Styret ble presentert sesongens kursplan slik den fremstår pr 7. okt – 32 dommerkurs, 46 

trenerkurs samt webinarer og klubbutvikling.  


